



中国国际影响力优秀学术期刊
CSSCI 来源期刊
国家中文核心期刊
RCCSE 中国核心学术期刊(A)
中国人文社会科学核心期刊
“复印报刊资料”重要转载来源期刊
华北地区十佳期刊
北方优秀期刊

科学管理研究

Scientific Management Research

3
2013

ISSN1004—115X
CN15—1103/G3

1981 年创刊 2013 年 6 月第 31 卷(双月刊)

Contents

1. Research on the Strategic Design of the Industrial Technological System from the view of Independent Innovation DING Ming-lei, ZHANG Huan-zhao, etc. (1)
2. Ponder Upon S&T innovation support China 's transformation ZHU Xiang-li, TAN Zong-ying, etc. (5)
3. A Status analysis and countermeasure study on the Internet copyright—protection of China LV Kai, Liu Fei, etc. (9)
4. Actor—network Theory: A New Perspective of Study on Innovation Network LIU Jin-ying(14)
5. Study on the Driving Mechanism for the Formation of Regional Sustainable Development Capacity ZHANG Qin LI Xiao-chun(18)
6. Based on national innovation driven development research YIN De-zhi(22)
7. Study of China's innovation drive to develop and countermeasure LI Hong-wen(26)
8. Cooperative Innovation— the Way of Improving Social Service Capability of Local Colleges XU Yuan-jun(30)
9. University discipline cluster and innovation platform development Path QIN Bo(34)
10. Study on economic growth effect of international industry transfer based on absorbility of technological innovation TANG Hui-liang(38)
11. Law analysis and system design on popularization and transformation of equipment scientific and technological achievements YIN Yan-qing (42)
12. Preliminary study on The national defense research quality Categorize manegement of Universities WU Zhi-fei, LI Ji-hong, etc. (46)
13. The Management Research of Science and Technology deputy of Chinese Academy of Sciences REN Feng-yin(50)
14. The Management Models of the Construction Activity of Chinese National Exemplary County (City or District) for Science Popularization and SWOT Analysis HU Jun-ping(54)
15. Analysis of business incubator network stability based on Game Theory ZHANG Han, ZHAO Li-ming(57)
16. Empirical Study of science and technology resources integrated model DENG Hui(62)
17. Studies on the Policy Instrument System about Developing of Strategic Emerging Industry—Based on Content Analysis of Policies HU Sai-quan, ZHAN Zheng-mao, etc. (66)
18. Research on the Development Trend of Information Security Industry in China GAO Chang-shui, SHI Chun-teng, etc. (70)
19. Analysis of China's rare earth export strategy under the perspective of sustainable Developmente LI Wen-long, ZHAO Tian-nan(74)
20. The Analysis of Demand— side Cultivating Mode for Strategic Emerging Industries In a New Situation WANG Yu, LI Jia(78)
21. On the core competitiveness of the regional industry demandfor technological innovation LV Fu-biao(82)
22. The development of tourism industry and the innovation of marketing model in Inner Mongolia: a study based on technological change HUANG Xiao-kui, WANG Meng-meng, etc. (86)
23. The Study on Construction and Layout of Provincial Key Laboratory of Fujian YANG Zhi-peng(90)
24. Grey Relative Analysis about the R&D Input and Economic Growth of Liaoning Province WANG Jin-sheng(93)
25. Analysis on Manufacturing Technology Innovation Efficiency of Inner Mongolia HAO Xiao-yan, QI Pei-xiao(97)
26. Discuss the capitalization of the enterprise technology innovation YONG-Sheng(101)
27. Modern leadership management decision Ten Commandments ZHANG Guo-liang, ZHAO Su-ping(105)
28. Tianjin Science and technology talents attract effect factors research SU Jin-jin, YANG Liu(109)
29. Research on human capital investment innovation based on knowledge value—added theory ZHOU Qun-ying(113)
30. What Can We Learn From The Supportive Measures to SMEs From OSEO CHI Feng-ling(117)

科学管理研究

双月刊

第31卷 第3期
(总第194期)

2013年6月20日出版

中国学术期刊(光盘版)入编期刊
中国学术期刊综合评价数据库统计源期刊
中国期刊全文数据库全文收录期刊
中国人文社会科学引文数据库来源期刊
中文社会科学引文索引来源期刊

主管单位

内蒙古自治区科学技术厅

主办单位

内蒙古自治区软科学研究院

主编:云 涛

封面设计:马丹盟

编辑出版:《科学管理研究》编辑部

编辑部地址:呼和浩特市新城西街总局街

3号科技大厦B座305室

电 话:(0471) 6920103 6282190

网 址:<http://kxgy.chinajournal.net.cn>

E-mail:18047173609@163.com

邮 编:010010

发行单位:呼和浩特市邮政局

国内代号:16—16

刊 号:ISSN1004—115X
CN15—1103/G3

目 录

· 创新发展研究 ·

- 从自主创新战略高度重视产业技术体系的顶层设计 丁明磊,张换兆,等(1)
关于科技支撑中国转型的一些思考 朱相丽,谭宗颖,等(5)
科技创新时代我国网络著作权保护的现状分析与对策研究 吕凯,刘飞,等(9)
行动者网络理论:创新网络研究的新视角 刘锦英(14)
区域可持续发展能力形成的动力机制研究 张秦,李笑春(18)
基于国家创新驱动发展研究 尹德志(22)
我国创新驱动发展面临的问题与对策研究 李洪文(26)
协同创新:提高地方高校社会服务能力 徐元俊(30)
地区高校学科集群与创新平台发展路径研究 秦波(34)
基于技术创新吸收能力的国际产业转移经济增长效应研究 唐辉亮(38)

· 科研管理创新 ·

- 装备科技成果推广转化的规律分析及制度构建 尹岩青(42)
高校国防科研质量分类管理初探 吴知非,李继红,等(46)
中国科学院科技副职管理研究 任凤银(50)
全国科普示范县(市、区)创建活动管理模式及 SWOT 分析 胡俊平(54)

- 基于合作博弈理论的科技企业孵化器网络稳定性分析 张涵,赵黎明(57)
基于科技资源整合模式与对策研究 邓辉(62)

· 产业创新研究 ·

- 战略性新兴产业发展的政策工具体系研究 胡赛全,詹正茂,等(66)
我国信息安全部产业发展态势及对策研究 高常水,史春腾,等(70)
可持续发展视角下我国稀土出口策略分析 李文龙,赵天南(74)
新形势下的战略性新兴产业需求侧培育模式分析 王宇,李佳(78)
论区域产业核心竞争力对技术创新的需求 吕富彪(82)
基于技术变革的内蒙古旅游产业发展与营销模式创新研究 黄小葵,王萌萌,等(86)

· 区域创新研究 ·

- 福建省级重点实验室建设布局研究 杨志鹏(90)
辽宁省 R&D 投入与经济增长的灰色关联分析 王锦生(93)
内蒙古制造业技术创新效率评价 郝晓燕,齐培潇(97)

· 企业创新研究 ·

- 论企业创新技术的资本化 永胜(101)

· 创新人才研究 ·

- 现代领导管理决策十大戒律 张国良,赵素萍(105)
天津市科技人才吸引影响因素研究 苏津津,杨柳(109)
知识增值视角的人力资本投资创新研究 周群英(113)

· 国际创新研究 ·

- 法国中小企业创新署支持融资的主要措施及对我国的启示 迟凤玲,张晶(117)

期刊基本参数:CN15—1103/G3 * 1981 * b * A4 * 120 * zh * P * 10.00 * 1500 * 30 * 2013—03